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VERSLAG VVRR 26/05/2023 

////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 

Datum: 8/06/2023 

Locatie: Solva 

Aanwezig: Zie aanwezigheidslijst 

Verslaggever: Maarten Willems (ADO2) 

Onderwerp: Bestuurlijke Vervoerregioraad 26/05/2023 

 

//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////

 
Agenda 

• Ontwerpverslag en aanwezigheidslijst vorige vergadering VVRR 21/04  –  ter goedkeuring 

• Voorlopig ontwerp Regionaal mobiliteitsplan – ter bespreking 
o Follow-up bespreking selectie wegencategorisering (N415) en vrachtroutenetwerk (N42) 
o Kilometerheffing vrachtverkeer 
o Overzicht ontvangen opmerkingen en voorstel tot verdere verwerking  
o Informele aftoetsing naar consensus 

• Vervoer op Maat – ter kennisname  
• Varia 

 
 
Verslag 

Ontwerpverslag en aanwezigheidslijst vorige vergadering VVRR 21/04 
 
Er zijn geen opmerkingen op het ontwerpverslag. Het ontwerpverslag wordt goedgekeurd.  
 
  

Erwin Sucaet 

Co-voorzitter van de vervoerregioraad  

Departement MOW - Beleid 

Koningin Maria Hendrikaplein 70 bus 80 

9000 Gent 

T 09 276 25 86  

vervoerregio.vlaamseardennen@vlaanderen.be 

Jurgen Haustraete  

Voorzitter van de vervoerregioraad  

Gemeente Kruisem   

Markt 1 

9770 Kruisem 

T 0497 10 45 85 

Jurgen.Haustraete@kruisem.be 

mailto:vervoerregio.vlaamseardennen@vlaanderen.be
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Voorlopig ontwerp Regionaal mobiliteitsplan 
 

• Follow-up bespreking selectie wegencategorisering (N415) en vrachtroutenetwerk (N42) 
Aanvankelijk werd de N415 als lokale weg geselecteerd. Echter omwille van de huidige inrichting en het 
gebruik is dit aangepast naar een interlokale weg. Dit wordt vandaag aan de vervoerregioraad 
voorgelegd. Zwalm deelt mee hier niet mee akkoord te zijn. Solva geeft aan de selectie als interlokale weg 
te begrijpen vanuit regionaal perspectief maar begrijpt ook het standpunt van Zwalm en stelt voor om in 
het RMP ook iets op te nemen over de doorstroming en veiligheid in Munkzwalm. AWV geeft aan dat er 
wel meerdere doortochten zijn die ook niet opgenoemd worden en meent ook dat de PSG zich daarover 
buigt. De politiek voorzitter is van mening dat dit een interlokale weg dient te zijn en merkt op dat deze 
weg niet in het vrachtroutenetwerk is opgenomen wat ook al een verschil maakt. Roept op om de N415 
als interlokale weg te selecteren en in de tekst op te nemen dat de leefbaarheid goed opgevolgd moet 
worden. 
 
Over de N42 werd wel consensus bereikt in het multilateraal overleg met de betrokken actoren. De 
aanrijroute mag niet doorgetrokken worden tot de grens met Henegouwen. De aanrijroute dient op te 
houden aan de N495 (Zonnebloemstraat) ter hoogte van de ontsluiting van de KMO zone in ontwikkeling. 
Alle actoren zijn ook voorstander om de N460  te selecteren zoals in vervoerregio Aalst. Er wordt dus een 
aanrijroute voorzien tot het bedrijventerrein ‘Ninove 5’ in Voorde, maar de route loopt niet verder tot 
N42 in Geraardsbergen. I.v.m. de ROK te Ruien is het standpunt dat de aanrijroute hier wel mag 
doorgetrokken worden tot de grens met VVR Kortrijk. Doch dit is een uitzondering in onze VVR. Na advies 
van de provincie worden ook aanrijroutes voorzien naar Driepachten/Zaubeek al merkt de provincie op 
dat dit planproces betreffende het RUP nog lopende is. Eveneens na advies provincie worden er 
aanrijroutes voorzien naar ambachtelijke zone Kruishoutem. Volgens Kruisem dient dit via de Prijkels te 
zijn. Tot slot zal ook een aanrijroute voorzien worden naar Pont West. 
 

• Kilometerheffing vrachtverkeer 
Het studiebureau presenteert hoe de verwoording m.b.t. een mogelijke kilometerheffing in andere 
vervoerregio’s is opgenomen. Geraardsbergen wil graag dat er iets helder wordt geformuleerd zoals in 
Leuven en meent dat het in de Kempen te vaag is. 
Solva merkt op dat best het woord “sturend” in de tekst kan verwerkt worden. 

DMOW merkt op dat het recente besluit van de Vlaamse Regering omtrent het uitbreiden van de  

tolwegen als inspiratiebron erbij kan genomen worden. 

 
• Overzicht ontvangen opmerkingen en voorstel tot verdere verwerking 

Op de antwoordennota die werd opgesteld in verband met de binnengekomen feedback zijn geen 
opmerkingen. DMOW merkt wel op dat het tekstdeeltje over ticket- en tariefintegratie iets uitgebreider 
moet uitgewerkt worden.  

• Informele aftoetsing naar consensus 
In functie van de formele vaststelling in VVRR 7/07 herhaalt de co-voorzitter de vraag aan de lokale 
besturen om standpunt bij collegebesluit te bezorgen liefst vóór 30/06.  

 
Vervoer op Maat 
 
De Lijn licht toe hoe in elke vervoerregio een budget VOM werd toegekend en duidt ook de gewijzigde 
context sindsdien waardoor mogelijks nieuwe/aangepaste keuzes dienen gemaakt (zie presentatie)  
VVSG vraagt of het budget werd berekend o.b.v. de plannen van het goedgekeurd OV plan die reeds 
geoptimaliseerd zijn en of de overheadkost van De Lijn ermee in zit.. De Lijn verduidelijkt dat het de 
originele plannen betreft en dat de overheadkost is opgenomen in het budget voor KN/AN. 
De voorzitter merkt op dat het jammer is dat de indexering enkel op het startbudget werd toegepast en 
niet op het groeipad en meent dat we belangrijke prioriteiten zullen moeten stellen.  
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Geraardsbergen merkt op zich zorgen te maken over de complementariteit van het OV-verhaal. 
Deelmobiliteit is immers heel belangrijk om het OV in deze regio te organiseren. De Lijn garandeert dat 
het niet de bedoeling is om de verdeling van de VOM-systemen scheef te trekken.  
Solva geeft aan dat voor hen, als kandidaat-trekker van het aanstellen van aanbieders deelsystemen, de 
timing wel heel precair wordt. Indien het budget wordt aangepast moet dit overeenkomen met het 
aanpassen van het voorziene aanbod. Ondertussen worden op sommige plekken momenteel al 
Hoppinpunten gebouwd. 
DMOW wijst op het voorstel om het budget van de deelsystemen arbitrair met 1/3 te verhogen en 
herinnert aan de keuze in het OV-plan om een buffer te voorzien. De reële kostprijs van deelmobiliteit zal 
afhangen van het effectieve gebruik. 
VVSG vermeldt dat het op 12/06 een RFI-dag organiseert voor aanbieders van deelsystemen om zo een 
beter zicht te krijgen op de prijzen.  
De voorzitter stelt voor op 23/06 een extra vervoerregioraad digitaal te laten doorgaan om de voorstellen 
van De Lijn te bespreken.  
 
De vervoerregioraad beslist : 

• Een budget t.w.v. 550.000 euro te vrijwaren voor de deelmobiliteit. 

• Solva aan te stellen als verantwoordelijke voor de plaatsing, het beheer en de exploitatie van de 
VoM-deelfietsen en -wagens, volgens de eisen hieraan gesteld in het OV-plan korte termijn (en 
relevante addendumnota’s). 

• Akkoord te gaan met het voorstel van De Lijn betreffende de tarieven voor het VoM vast en VoM 
flex. 

 
Varia 

 

• Door DMOW werd een werkgroep georganiseerd op 22/05 betreffende de voorbereiding van het 
openbaar onderzoek omtrent het RMP / MER. Dit zal wellicht kunnen starten op 4/09. 

• Aan de raad wordt een filmpje getoond dat in het kader van het openbaar onderzoek kan dienen 
om de burger bewust te maken van het mobiliteitsplan van de regio. 

• Volgende bijeenkomsten VVRR: 
o 23/06 : beslissingen over het vervoer op maat (digitaal) 
o 7/07 : vaststelling van het voorlopige ontwerp RMP 
o 6/10  














